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Abstract (en)
The process makes it possible to apply an insulating refractory coating consisting of at least two layers of the same or different thickness, of different
composition and of the same or different water content on surfaces such as the inside of metallurgical receptacles (1), and at least two aqueous,
pasty and hardenable products are applied successively to the surfaces. <??>For each layer of different material, the corresponding products,
pulverulent and/or fibrous, feed successively, in a continuous or discontinuous manner, one and the same means (10) of projection onto the surface
to be coated. <??>Use for coating continuously the inside of metallurgical receptacles. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le procédé permet d'appliquer un revétement isolant et réfractaire constitué d'au moins deux couches d'épaisseurs égales ou inégales, de
compositions différentes et de teneurs en eau égales ou différentes sur des surfaces telles que l'intérieur de récipients métallurgiques (1), et on
applique successivement sur les surfaces au moins deux produits aqueux, pateux et durcissables. Pour chaque couche de matiére différente, les
produits correspondants, pulvérulents et/ou fibreux alimentent successivement, de maniere continue ou discontinue un seul et méme moyen (10) de
projection sur la surface a revétir. Utilisation pour revétir en continu l'intérieur des récipients métallurgiques.
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